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Plats: Digitalt 

Närvarande: Charlotta Nilsson, Helen Hanstock, Urban Lindgren, Tomas Kristoffersson, 
Martin Ohlsson, Torgny Pettersson, Bernt Åkerlund, Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson valdes till ordförande för mötet och hälsade alla välkomna. Erica Johansson 
valdes till mötets sekreterare och Charlotta Nilsson att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 16 augusti gicks igenom. 

Det finns arrangörer till både natt-DM och sprint-DM. Frösö IF arrangerar natt-DM den 24 
september och ÖOK arrangerar sprint-DM den 2:a oktober. 

Roger Ek har bjudit in till banläggarutbildning med inriktning på ungdomsbanor. JHOF står för 
deltagaravgiften. 

Det blir ingen barntränarutbildning i höst då det inte fanns några utbildare tillgängliga den. 
Erica jobbar vidare på att få till en utbildning under våren. 

Hanna Lindqvist, ÖOK, deltog på USM i Falköping. 

Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ordförandeposten 
Martin Ohlsson, OK Storsjön, valdes till ny ordförande vid extra OF-mötet den 12:e september. 

4. Ekonomi 
Ekonomin är god. Anmälningsavgift för NM (ungdomsstafetten) är betald. Pokaler till 
ungdomsserien är beställda. Övrig utgift i nuläget är reparationer av SportIdent-enheter. 

5. Utbildning 
Erica gör ett utskick till föreningarna, angående banläggarutbildningen. Martin ser till att 
information om utbildningen anslås på natt-DM och sprint-DM. 

6. Brobyggarna/Ungdomsverksamhet 
Det var Brobyggarträff i samband med Loffelunken/Älgjakten. Det var fem deltagare från 
distriktet. Förutom aktiviteter och gemensamma lag i Älgjakten planerades nästa träff in i 
Sollefteå 19-20/11. 

Helen lyfte frågan om det behövs ytterligare aktiviteter för de yngre ungdomarna. Martin anser 
att det kan finnas behov för en ungdomskommitté i distriktet. Mötet beslutade att JHOF bjuder 
in till en första träff under oktober månad. 

7. Vision JHOF 
Martin presenterade sina tankar kring det arbete som gjorts gällande JHOF:s vision. Mötet 
diskuterade hur vi ska gå vidare i arbetet. Ambitionen är att ta fram ett dokument som kan 
presenteras för klubbarna under hösten så att visionen kan slås fast vid årsmötet. Martin 
skriver ett utkast till vision som diskuteras med Tomas, Helen och Erica för att sedan 
presenteras för hela styrelsen. 
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8. JHOF:s Facebooksida 

Det är fortfarande så att alla medlemmar kan göra inlägg i gruppen utan att det behöver 
godkännas av administratör. Charlotta undersöker vilka gruppregler som kan vara lämpliga för 
facebooksidan innan vi gör någon förändring.  

9. Tävlingsprogrammet 
De tävlingsansökningar som inkommit är Årefjällens 3-dagars och Loffelunken/Älgjakten. 
Årefjällens 3-dagars är planerad till första helgen i juli. Tidpunkten ligger under en 
tävlingsintensiv period i övriga Sverige, bland annat tävlingar i Idre. Loffelunken och Älgjakten 
är planerade till 11-12 september vilket är samma helg som USM arrangeras. Bernt kontaktar 
arrangörerna om det finns möjlighet att ändra dessa tävlingars datum. 

För övriga tävlingar i distriktet finns ännu inga arrangörer. 

10. Inkomna skrivelser 
Inga skrivelser har inkommit. 

11. Nästa möte 
Nästa möte genomförs tisdag 26 oktober kl 18:00, preliminärt på skidstadion. 

12. Övriga frågor 
Urban undersöker tillgången på DM-medaljer som finns på Idrottens Hus. 

Mötet beslutade att kalla till ett OL-ting onsdag den 10:e november kl 18.00 med fokus på 
tävlingsprogrammet 2022 och JHOF:s vision. Charlotta undersöker om mötet kan vara på Frösö 
Sportstuga. Erica skriver ett utkast till inbjudan. 

 

 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Charlotta Nilsson 
Justerare 

  

 


